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Ocnele Mari, judetul Valcea, cod 245900 
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E-mail: oc_mari@onix.ro 
 

 
 
 

PROCES  - VERBAL 
 

Incheiat astazi 18.03.2013 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al orasului 
Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.33/11.03.2013 emisa de primarul or.Oc.Mari, la 
care participa un numar de 13 consilieri din totalul de 13 consilieri in functie. 

La sedinta participa cetateni din orasul Ocnele Mari. 
Se supune aprobarii  

ORDINEA DE ZI : 
 

1. Raport anual privind starea economica, sociala si de mediu a orasului Ocnele Mari. 
Prezinta : Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari 

2. Proiect de hotarare privitor la: aprobarea retelei scolare pe anul 2013 – 2014 in 
or.Oc.Mari. 

Prezinta : Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari 
3. Proiect de hotarare privitor la: aprobarea studiului de oportunitate pentru vanzarea 

unui teren in suprafata de 415 mp. 
Prezinta : Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari 
 

4. Proiect de hotarare privitor la: aprobare rezultate inventariere pe anul 2012. 
Prezinta : Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari 

5. Proiect de hotarare privitor la: aprobare exercitiul bugetar pe anul 2012. 
Prezinta : Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari 

6. Proiect de hotarare privitor la: aprobarea contractarii unui imprumut in conformitate 
cu prevederile O.U.G. nr.3/2013 privind reglementarea unor masuri pentru 
reducerea unor arierate din economie, alte masuri financiare, precum si modificarea 
unor acte normative, cu modificarile si completarile ulterioare. 

Prezinta : Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari 
7. Proiect de hotarare privitor la: Alegerea presedintelui de sedinta pe lunile aprilie, 

mai si iunie 2013. 
Prezinta : Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari  

     Diverse. 
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Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 

A fost supus aprobarii procesul-verbal ale sedintei ordinare din data de 28.02.2013 
care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Raport anual privind starea economica, 
sociala si de mediu a orasului Ocnele Mari”, prezentat de Iordache Petre – primarul 
or.Oc.Mari. 

Domnul primar spune ca raportul este bine facut. A prezentat doar problemele 
importante. Spune ca de o mare importanta este si problema apei si a canalizarii in oras  
care va fi rezolvata in acest mandat. Sunt promisiuni de continuare a asfaltarii strazilor din 
oras. Problema Gradinitei Slatioarele poate fi rezolvata daca va fi montat un hidrofor in 
fantana de la Merisel. Aduce la cunostinta domnilor consilieri locali ca activitatea 
comerciala din cadrul strandului Ocnita este preluata de catre Ibrac, iar la strandul Ocnele 
Mari activitatea comerciala o va desfasura Balcan.Spune ca parcarile de la ambele 
stranduri vor fi inchiriate de catre Primarie anul acesta. Problema blocurilor ANL ce se vor 
construi in Ocnele Mari este in pe lista de asteptare. Cu privire la sala de sport spune ca 
amplasamentul va fi schimbat. Anunta ca va incepe etapa a IV-a pentru introducerea 
gazului natural, insa sectiunea conductei va fi mare, deoarece se va bransa S.E.M. 
Rm.Valcea- Salina Oc.Mari, unde consumul este mare decat la o gospodarie individuala. 
In aceasta etapa vor fi bransate si str.1 Decembrie, Fagul-Miului, Buda, iar pentru acestea 
vor fi facuta statii. 

Domnul presedinte de sedinta intreaba ce se intampla cu investitia care trebuia facuta 
de Conversmin. 

Domnul primar raspunde ca a luat legatura cu dl.Purcaru care a spus ca nu sunt bani 
decat pentru monitorizare. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca raportul de activitate a atins puncte 
importante, insa perspectivele sunt sumbre pentru judet si nu se spera la mai bine nici 
pentru oras. Dumnealui considera ca pe strada principala s-au adunat multe conducte 
tehnologice (gaz, apa, etc.). Pentru acest lucru executivul trebuie sa se consulte cu 
proiectantii. Intreaba de ce nu se termina procesele cu S.C. ALUTUS. Este nemultumit de 
faptul ca terenul de sport de scoala Oc.Mari nu este utilizat.Spune ca, poate se gaseste un 
investitor care sa puna gazon artificial. 

Domnul consilier Perian Dumitru spune ca pentru terenul de sport exista contract de 
colaborare cu juniorii de la A.S. MINERUL, insa terenul nu este tusat, iar pentru acest 
lucru trebuie vopsea. Cu privire la gazonul artifical dumnealui nu crede ca este posibil 
acest lucru, deoarece terenul are denivelari mari, si cand ploua se aduna balti. 

S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: aprobarea 
retelei scolare pe anul 2013 – 2014 in or.Oc.Mari”, prezentat de Iordache Petre – primarul 
or.Oc.Mari, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi : ”Proiect de hotarare privitor la: aprobarea 
studiului de oportunitate pentru vanzarea unui teren in suprafata de 415 mp”, prezentat de 
Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari. 

Domnul consilier Radu Gheorghe spune ca si in localitatea componenta Buda mettru 
patrat ce se vinde are pretul mai mare decat cel propus de catre evaluator pentru terenul ce 
se va vinde in centrul orasului. 
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Domnul primar spune ca solicitarile au venit de la vecinii terenului, iar pretul nu este 
foarte mic tinand cont ca pe acest teren acum sunt niste cotete. Crede ca alti cumparatori 
nu vor exista, suprafata de teren fiind intr-un colt al orasului unde nu sunt multe cereri nici 
de cumparare nici de concesionare. 

Domnul consilier Badea Ilie este de acord cu dl.consilier Radu ca pretul este foarte 
mic. 

Domnul presedinte de sedinta este de parare ca daca va aparea Legea retrocedarilor 
terenurilor libere Primaria va fi obligata sa predea toate terenurile pe care nu este amplasat 
nimic si atunci orasul pierde mai mult decat o diferenta de pret. 

S-a trecut la vot proiectul de hotarare care a fost adoptat cu 9 voturi „pentru”, 
abtinandu-se de la vot domnii consilieri Merisel Petre, Nitescu Mihai, Radu Gheorghe si 
Ancuta Constantin. 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: aprobare 
rezultate inventariere pe anul 2012”, prezentat de  Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari. 

Domnul consilier Radu Gheorghe spune ca exista terenuri si constructii care nu sunt 
prinse in inventarele noi, insa daca vor fi cautate se vor gasi in inventarele vechi. 

Domnul presedinte de sedinta recunoaste ca aceste inventare se intocmesc greoi. Stie 
ca sunt probleme care treneaza de mult timp : 

1. captarea „Marusca” (drenuri, puturi, imprejmuire, suprapunere terenuri cu 
persoane fizice). Este pacat de apa care se iroseste din aceasta captare; 

2. captarea „Radoi” are aceeasi problema ca si captarea „Marusca”; 
3. izlazul din Valea Manastirii este impadurit partial. Spune ca bovine sunt din ce in 

ce mai putine in acea zona, iar bani pentru investit Primaria nu are. 
4. livada de aluni este partial ocupata de localitatea vecina; 
5. centrala fotovoltaica – nu se continua lucrarea; 
6. calea ferata – de la Salina  si pana in str.Ghioceilor – terenul a fost ocupat abuziv 

de proprietarii vecini, acestia ar trebui sa plateasca pentru acest teren. 
7. in campul IV de sonde Ocnita – sunt suprapuneri cu S.E.M. Rm.Valcea care si-a 

facut titlul de proprietate inclusiv pe rezervoarele de apa din acea zona; 
8. Gara Ocnita – greu se gaseste cineva care sa faca investitii. 
9. izlazul Poenita – proprietarii din zona au inaintat cu proprietatile in acest izlaz 

(zona de Sud). 
10. cariera de nisip – este ocupata de tigani – aceasta problema trebuie rezolvata; 
11. zona Morii din Valea Manastirii intre drum si paraul Govora – al cui teren este; 
12. zona Teica – sunt drumuri, strazi, ziduri de sprijin incluse in proprietatea S.E.M 

Rm.Valcea; 
13. problema Bisericii Teica nu este elucidata; 
14. statia de gaze Ocnita- problema juridica neclara; 

15. cantonul Silvic din str.V.Bradului – din punct de vedere juridic nu se stie al cui 
este; 

16. trebuie gasite solutii pentru constructiile neutilizate datorita SEM. Rm.Valcea : 
Centrala Termica a orasului, Gara Ocnita, Moara cu Ciocanele, precum si pentru 
constructiile degradate din oras : Vila Alutus, Cantina Alutus, Restaurant Ocnita (pericole 
pentru locuitorii din zonele respective); 
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17. izlazul Licura – trebuie identificat hotarul. 

Domnul viceprimar intreaba pe terenul cui este construit Cantonul Silvic. 

Domnul consilier Radu Gheorghe raspunde ca imobilul este pe terenul Ocolului 
Silvic. 

Tot la acest punct domnul primar prezinta si raportul privind situatia gestionarii 
bunurilor apartinand domeniului public si privat al or.Oc.Mari pe anul 2012. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost aprobat cu unanimitate de 
voturi. 

S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: aprobare 
exercitiul bugetar pe anul 2012”, prezentat de Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari, care a 
fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: aprobarea 
contractarii unui imprumut in conformitate cu prevederile O.U.G. nr.3/2013 privind 
reglementarea unor masuri pentru reducerea unor arierate din economie, alte masuri 
financiare, precum si modificarea unor acte normative, cu modificarile si completarile 
ulterioare”, prezentat de Iordache Petre – primarul or.Oc.Mari. 

Domnul consilier Popescu Mircea intreaba cum va fi rezolvata aceasta problema. 
Domnul consilier Badea Ilie intreaba daca exista vreun contract in litigiu. 
A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost aprobat cu 11 voturi „pentru”, 

abtinandu-se de la vot domnii consilier Ancuta Constantin si Radu Gheorghe. 

S-a trecut la punctul 7 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la: Alegerea 
presedintelui de sedinta pe lunile aprilie, mai si iunie 2013” prezentat de Iordache Petre – 
primarul or.Oc.Mari. 

Domnul consilier Perian Dumitru il propune ca presedinte de sedinta pe domnul 
consilier Nitescu Mihai, propunere aprobata cu 12 voturi „pentru”.  

S-a trecut la punctul „Diverse”. 
Domnul primar prezinta o lista cu terenurile din domeniul privat al or.Oc.Mari ce pot 

fi inchiriate, concesionate sau vandute.  
A fost prezentat informarea intocmita de catre Ploitiai or.Oc.Mari 

nr.472275/11.03.2013 inregistrata la Primaria ort.Oc.Mari sub nr.2298/15.03.2013 cu 
privire la activitatile desfasurate de Politie in orasul Ocnele Mari in periuoada 2012. 

Se da citire adresei Sindicatului Invatamantului Ocnele Mari nr.456/12.03.2013 
inregistrata la Primaria or.Oc.Mari sub nr.2249/12.03.2013 prin care se solicita decontarea 
navetei pe lunile octombrie, noiembrie, decembrie 2012 si ianuarie, februarie 2013. 

Domnul secretar spune ca decontarea se poate realiza in cazul in care in buget exista 
sume alocate pentru aceasta destinatie, iar pentru lunile ianuarie si februarie 2013 nu se 
poate realiza deoarece nu exista aprobat bugetul. 

Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca trebuie reparate strazile Lunca, Capsunilor, 
Albinelor care sunt impracticabile. 

Aceeasi problema o ridica si dl.consilier Gaitanaru Constantin pentru zona 
„Dirinesti”. 
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Domnul Glodeanu Grigore cetatean din zona Lunca este nemultumit de 
Regulamentul S.N.S. Bucuresti – S.E.M. Rm.Valcea care este impotriva cetatenilor care 
sunt afectati. 

Domnul primar asigura Consiliul Local ca in cel mai scurt timp va veni la Ocnele 
Mari conducerea S.N.S. Bucuresti pentru a rezolva aceasta problema. 

Domnul Glodeanu Grigore doreste ca executivul sa vina cu propuneri  in favoarea 
cetatenilor. Propune ca pe teren Primaria sa trimita un reprezentant ca asistent, intrucat 
majoritatea zonelor sunt cu interdictii privind construirea, iar cetatenii nu-si pot intretine 
gospodariile din acest motiv. 

Domnul viceprimar spune ca Regulamentul prezentat este decat un proiect, si care 
oricare proiect suporta si modificari. 

Domnul consilier Radu Gheorghe doreste sa vada adresa de inaintare a 
Regulamentului de stramutare si doreste sa se vina cu propuneri punctuale din partea 
cetatenilor la acest Regulament. 

Domnul secretar raspunde ca nu exista adresa de inaintare. 

Domnul Banuta Alexandru, cetatean al or.Oc.Mari si nominalizat pentru „primar 
pentru o zi” spune ca este onorat sa participe la sedinta de lucru a Consiliului Local. 
Dumnealui, impreuna cu domnul primar, a fost prezent in anumite zone ale orasului, unde 
sunt probleme, exemplificand zona Cocenesti unde sunt deversari de reziduuri pe 
domeniul public al oras. A vizitat noua Scoala Ocnele Mari. Este incantat ca sera de flori 
Ocnita produce inca flori pentru oras. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea lucrarilor 
sedintei, multumind pentru participare. 

 

 

 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                         SECRETAR,   
                                                                        jurist 
            LAZAROIU CONSTANTIN                                ANGHELUTA DUMITRU 
 
 

 
 
 
 
OCNELE MARI, 
18.03.2013 


